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Konferencja prasowa marszałka

Podczas dzisiejszej konferencji  prasowej marszałek Adam Jarubas oraz członek Zarządu Województwa Marek Kwitek
podsumowali wizytę delegacji z obwodu winnickiego w regionie świętokrzyskim oraz misję gospodarczą w Finlandii, w
której uczestniczyli  przedstawiciele reprezentujących jednostki badawczo – rozwojowe i samorządy zaangażowane w
powstanie w naszym regionie Regionalnego Parku Naukowo – Technologicznego i Inkubatora Technologicznego.
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– Współpraca między Województwem Świętokrzyskim a Obwodem Winnickim trwa już 49 lat. Rozwija się ona bardzo
intensywnie, zarówno w sferze kultury, gdzie oprócz wymiany zespołów artystycznych, są realizowane różnego rodzaju
programy wsparcia kulturalnego, jak również w dziedzinie gospodarczej. W przyszłym roku będziemy obchodzić 50 – lecie
– powiedział marszałek Adam Jarubas.
Obchody rozpoczną się już w tym roku 13 lipca, w piątek, o godzinie 19.00 w Kieleckim Centrum Kultury na dużej scenie
zaprezentuje się ponad 100 artystów – znakomitości sceny i estrady ukraińskiej. Będą wśród nich: rewelacyjny, żywiołowy
dziecięcy zespół tańca „Barwinok”, kozacy i przepiękne pieśniarki z zespołu „Podole” oraz inni utytułowani artyści z
obwodu Winnickiego. W Starachowicach w sierpniu odbędą się Dni Polsko – Ukraińskie.
–  Misję  gospodarczą  do  Finlandii  uważam  za  bardzo  udaną.  Zapoznaliśmy  się  ze  strukturą  organizacyjną  Parku
Naukowego  TECHNOPOLIS  oraz  ofertą  parku  dla  nowo  powstających  i  innowacyjnych  firm.  Wizyta  pozwoli  nam
wykorzystać  doświadczenia  fińskie  do  tworzenia  naszego  Regionalnego  Centrum  Naukowo  –  Technologicznego  –
powiedział  także  marszałek.


